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Protokół Nr XLII/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 24 lipca 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 9
16

, a zakończyły o godz. 9
45

.   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia XLII sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości oraz mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego biorących udział w obradach, jak również przedstawicieli mediów  

i prasy. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Nieobecni radni: J. Fabiańczyk, W. Pacewicz 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odczytał porządek sesji 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjecie uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej  

i włączenia jej w strukturę Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

3. Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do 

spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na 

podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

poruszył kwestię zmiany ustroju przez obecnie rządzącą władzę, która w jego ocenie jest 

niezgodna z konstytucją. Stwierdził, że organ taki jak Rada Powiatu powinien zabrać głos w tej 

sprawie, tak jak było w przypadku sądów. Następnie zwrócił się z wnioskiem do Starosty 

Myśliborskiego i Zarządu Powiatu dot. przygotowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

woli sprzeciwu wobec zmiany obecnego ustroju.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odniosła się do pkt. 2 niniejszej sesji nadzwyczajnej. Zwróciła uwagę, że dla Rady Powiatu 

jako organu prowadzącego MOW w Renicach jest to sprawa bardzo ważna i istotna. 

Zaapelowała do wszystkich radnych, aby obradowali nad bieżącym porządkiem obrad. 

Podkreśliła wagę decyzji zwołania niniejszej sesji nadzwyczajnej. Przekazała, że wszelkie 

postulaty zgłaszane z inicjatywy radnych powiatowych nie powinny być podejmowane podczas 
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trwania sesji nadzwyczajnej, która została zwołana w określonym celu. Poinformowała,  

że głównym celem zwołania obrad sesji jest powołanie Branżowej Szkoły Zawodowej od dnia 

1 września 2017 roku. Następnie poprosiła o przystąpienie do realizacji porządku obrad. 

 

Na sesję przybył radny J. Fabiańczyk. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odniósł się do wniosku zgłoszonego przez radnego Z. Siarkiewicza. W związku z tym, iż jest to 

sesja nadzwyczajna przekazał, że Zarząd Powiatu ustosunkuje się i zajmie stanowisko  

w sprawie wniosku radnego. Następnie udzielił głosu Staroście Myśliborskiemu Danucie 

Patkowskiej. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że posiedzenie Zarządu Powiatu odbędzie się po zakończeniu obrad tej sesji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie założenia 

Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej i włączenia jej w strukturę Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

udzielił głosu radnej E. Ligenzie. 

 

Radna Powiatu – Elżbieta Ligenza 

zwróciła się do Przewodniczącego Rady Powiatu z wnioskiem formalnym dot. likwidacji 

mównicy. Przekazała, że swój wniosek uzasadnia tym, iż mównica zasłania niektórych radnych 

i stanowi dla nich barierę przy kontaktach z wyborcami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu o godz. 9:30 ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

 

Po przerwie  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zgłosił potrzeby odczytania projektu uchwały. 

 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej i 

włączenia jej w strukturę Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach głosowało – 

12 radnych, przeciw – 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecni radni: W. Drzewińska, E. Ligenza, U. Sawicka, J. Fabiańczyk, 

R. Dudek. 

 

Uchwała Nr XLII/261/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 24 lipca 2017 roku w 

sprawie założenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej i włączenia  

jej w strukturę Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach została podjęta. 

(załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nikt z radnych nie zgłosił potrzeby odczytania projektu uchwały. 

 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

Udzielił głosu radnemu Z. Siarkiewiczowi. 

 

Radny Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

zapytał, dlaczego dokonywana jest zmiana tej uchwały w trybie przyspieszonym, a nie 

normalnym? Zapytał, co ta zmiana wnosi? 

Zwrócił uwagę na niepodpisane uzasadnienie do projektu uchwały. Poprosił o podniesienie 

jakości standardu pracy. Zapytał, kto sporządził uzasadnienie projektu uchwały? 

 

Członek Zarządu Powiatu – Alicja Prill 

przyznała rację, że na projekcie uchwały powinien widnieć podpis osoby odpowiedzialnej za 

jej przygotowanie. Przeprosiła i jednocześnie obiecała, iż tego typu błąd nie będzie miał już 

miejsca. Uchwałę o konwersji wierzytelności Szpitala podjęli większością głosów w maju 2017 

roku. Zwróciła uwagę, że niestety w treści par. 3 zawarto niedoprecyzowanie w ostatnim 

zdaniu, zamiast określenia „kapitał zapasowy” znalazło się „kapitał zakładowy”. Przekazała, 

że w celu jednoznacznego określenia w paragrafie 3 wartości kapitału z zakładowego na 

zapasowy, postanowili przedstawić zmieniony, czyli poprawiony tak naprawdę par. 3. 

Zaznaczyła, że zmiana dotyczy doprecyzowania na jaki kapitał powinny być środki powyżej 

wartości nominalnej udziałów. Poinformowała, że postanowili jak najszybciej umożliwić 

Prezesowi Szpitala w Barlinku żeby poprzez zmianę umowy spółki dokonać tej konwersji na 

udziały przypadające Powiatowi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na 
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podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale głosowało – 17 

radnych, przeciw – 0 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr XLII/262/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 24 lipca 2017 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą 

Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału 

oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale została podjęta. (załącznik Nr 4 do 

protokołu) 

 

 

Ad. 4 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z XLII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 24.07.2017r. stanowi 

załącznik Nr 5 do Protokołu.  

 
 

 

Protokołowała: 

Janina Sidor 

 

 


